
 

 

Generalforsamling den 27. maj 2021 
Referat 

Endelig dagsorden: 
Deltagere:  39 medlemmer + dirigenten  
Velkomst ved formanden, der takkede for det store fremmøde 

1. Valg af dirigent 
Som dirigent valgt Lars Scheffmann, som ikke er medlem af foreningen 
Dirigenten kunne konstatere at GF var lovligt indvarslet. 

2. Bestyrelsens beretning og godkendelse af denne 
Godkendt med applaus 

3. Regnskabsfremlæggelse og godkendelse af dette 
Efter enkelte opklarende spørgsmål godkendt med applaus 

4. Fastsættelse af kontingent 
Kontingent 2022 blev efter bestyrelsens anbefaling fastsat til uændret 300kr 

5. Fremlæggelse og godkendelse af budget 
Godkendt med en enkelt rettelse af udgifter til husets forbrug. 
Kassereren oplyste, at vi har søgt Assens Kommune om tilskud til 3 projekter, og har fået til alle 3. 
Der blev stillet spørgsmål om forsikring i forhold til ansvar ved ulykke og indbo. Bestyrelsen 
undersøger dette nærmere. Generelt er det dog det enkelte medlems forsikring, der dækker. 

6. Behandling af indkomne forslag (Uddybning vedlagt som bilag) 
a. Ringeklokke (Mette) 

Forslaget blev forkastet med begrundelse i, at der i galleriets åbningstid altid skal være 
nogen til stede til at modtage gæster. 

b. Åbning hele året (Mette) 
Forslaget lægges i idebanken og kan tages op til efterårets workshop. Evt. kan en gruppe 
medlemmer arbejde videre med det på egen hånd. Forslag om, at man kan lave en plakat af 
sin kunst til ophængning. Der arbejdes videre med forslag til box med PR-materiale udenpå 
huset. 

c. Medlemskaber /”kolonihavemodellen” (Mette) 
Vi kan evt. overveje en kontingenthævning næste år, ellers ikke tilslutning til forslaget. Men 
stor ros til dem, der laver mest, og en reminder om vores gode fællesskab, hvor der er plads 
til at yde efter evne. 

d. Postkort (Mette) 
Der er ikke regler for postkort, men der ses et dilemma, og fra bestyrelsens side en frygt for 
at blive til ”souvenirbutik”. Der henstilles at alle sørger for kvalitet med respekt for 
fællesskab og unika. Forslag om at lave hylder på forsiden af disken til dem, der udstiller 
aktuelt. Jane vil gerne lave dem. 

e. Udstillingsgebyr (Eva R) 
Forslaget frafaldes efter kort debat. 



 
f. Regnskaber og referater – tilgængelighed (Zinn) 

Bestyrelsen vil tilstræbe at få alle relevante oplysninger om beslutninger og regnskab ud i 
nyhedsbrevene. I øvrigt kan referater altid rekvireres ved henvendelse til formanden. Alle 
forslag stillet pr. mail vil blive taget op i bestyrelsen. 

g. Skiltning (Gert) 
Der er blevet sat skilt på muren, der vender mod fyret. Ulla Zinn har undersøgt priser på flag 
og foreslår evt. flag med foreningens logo. Bestyrelsen arbejder videre. 

7. Nedsættelse af arbejdsgrupper i forhold til de tre projekter Assens kommune har støttet. 
1. Arbejdende kunstnere: Vi er allerede i juni startet med arbejdende kunstnere eller workshops om 
søndagen. Vi vil gerne i juliudstillingerne, hvor der er flere åbningsdage lave noget både fredage og 
søndage samt i august om søndagen. Merete har teten og vil i nyhedsbreve og breve til de 
udstillende kunstnere bede om tilsagn. Skriv endelig en mail, hvis du vil arrangere noget og/eller 
hjælpe administrativt. Kig evt. på, hvad der findes af materialer i værkstedet, eller lav et budget for 
aktiviteten. 
2. Musikevents: Det kan f.eks. være syng sammen, kor, spil og syng sammen, koncerter fra 
musikskolen eller musik kombineret med billeder. Jacob er bestyrelsesrepræsentant, Eva Kobel, Ulla 
Hvid og Tove Ketil Lenger er med i udvalg. Andre med ideer og ønsker kan henvende sig på mail. 
3. Fællesarrangement med Helnæs Kultur- og Musikforening over 2 weekender i oktober. 
Arrangementet har til hensigt at vise bredden i kulturen og naturen på Helnæs. Dorte er tovholder 
for galleriet, Marianne Therp for Kultur- og Musikforeningen. Der fremkom forslag om samarbejde 
med kirken. De 2 foreningers bestyrelse mødes og aftaler nærmere. Forslag om indhold og ønsker 
om deltagelse er velkomne på mail. 

8. Valg af bestyrelsesmedlemmer. Merete og Dorte er på valg, modtager genvalg. Ændring til næste 
år.  
Genvalgt med applaus. Bestyrelsen vil på efterfølgende konstitueringsmøde aftale ændring af 
valgperioden, så formand og kasserer ikke er på valg samtidig. 

9. Valg af 2 suppleanter 
Stor tak til de afgående suppleanter og velkommen til de 2 nye: Sonja Blytsø og Stine Kiel Ratzow, 
som er foreslået af bestyrelsen specielt for at kunne aflaste formand og kasserer, og som blev valgt 
med applaus. 

10. Valg af 1-2 bilagskontrollører 
Lars Bo Pedersen og Marianne Therp genvalgt med applaus. 

11. Eventuelt 
Forslag om Helnæs ”open by night” i løbet af sommeren. 

Dirigenten takkede for god ro og orden og roste foreningen for den gode atmosfære og evne til at nå til 
enighed uden afstemninger. 

 

 

Referent Gunvor Kampp 
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